



AFGEVAARDIGDEN OOST-VLAANDEREN

Verslag infosessie met clubs van 09.08.2022 via Teams
(aanvang 19u35 – einde 20u50)

Deelnemers :

Afgevaardigden : Peter BUYSE - Eric FELS – Georges ROBBE – Roger VAN de VYVER

Bestuursorgaan : Kris FELS – Jan GESQUIERE - Jan VAN LANTSCHOOT

Administratie : Koen UMANS – Benjamin BOGAERT – Gaëlle DE WANDEL

Ankerpunt : Stijn VERSTICHEL

Clubvertegenwoordigers : 15 (van de 27 aangemelden)

De vergadering behandelt de in de agenda opgenomen items :

1. INFO BIJ DE BESLISSINGEN VAN DE AV van 25/06
-Jan schetst kort het governanceverhaal en deelt mee dat het de bedoeling is het intern reglement op te splitsen met een deel voor de clubs als een soort road book.
Hij geeft ook aan dat het BO uitgebreid is met 5 nieuwe leden en dat deze verkozen werden op basis van functieprofielen en niet meer door provinciale verankering.
-Peter geeft toelichting bij :
 - deelnemers aan een AV via stakeholdersgroepen in plaats van provinciale vertegenwoordiging
 - voorstelling, doelstelling en samenstelling van ad hoc werkgroepen (reeds 4) die een nota maken voor het BO
 - aangepaste scheidsrechterstarieven en verplaatsingsvergoeding
 - flankerende maatregelen voor de aanduiders
 - jeugdfonds : bijdrage clubs vermindert permanent met 10%
2. PROVINCIALE AFGEVAARDIGDEN
Roger schenkt aandacht aan :
 - de belangenbehartiging van de clubs
 - de interactie met andere groepen, in adviescomités en ad hoc werkgroepen
 - het tekort aan afgevaardigden en oproep tot kandidatuurstelling
 - opgave van topics door de clubs in het vooruitzicht van de APVC
3. ANKERPUNT
Stijn geeft toelichting bij :
 - wat en wie is een ankerpunt
 - opdracht is drieledig : advies, ombuds en voelspriet en dit ook voor scheidsrechtersHij verduidelijkt dit met enkele praktische voorbeelden
4. CLUBONDERSTEUNER
Gaëlle De Wandel, professioneel medewerker bij BVL, geeft ons inzicht in haar takenpakket dat o.m. bestaat uit :
 - federatie en clubs dichter bij mekaar brengen
 - netwerk vormen met clubs onderling en met afgevaardigden en ankerpunten
 - give and go een opfrisbeurt geven
 - website van Basketbal Vlaanderen meer introduceren bij de clubs
 - leidraden voor de clubs voorzien
 - Inspiration Day op 11/11 promoten
5. APVC
Peter vraagt de clubs om punten die zij graag behandeld zien op 15/09 te melden aan het secretariaat van de afgevaardigden (eric.fels@basketbal.vlaanderen)

In de loop van de vergadering noteerden we o.m. volgende tussenkomsten :

- Peter Van De Veire (Tigers Evergem) meldde in het domein van trainerscursussen nogal wat organisatorische tekortkomingen en verbeterpunten in de inhoud van de lessen. Hij wil wel één en ander op mail zetten. Peter Buyse zal ervoor zorgen dat de ad hoc werkgroep hiermee aan de slag kan. Hij vroeg zich ook af ex officials kunnen aangesproken worden om de activiteit terug op te nemen wat zal nagevraagd worden bij het SG.
- Jan Gesquiere (LDP Donza) vraagt om de clubs eerstdaags te herinneren aan de modaliteiten voor kandidaatstelling als afgevaardigde. Het secretariaat zal hiervoor morgen reeds het nodige doen. Op de vraag of er communicatie is met andere provincies antwoordt Peter bevestigend : nu reeds via wetcom en fincom en toekomstgericht ook in de ad hoc werkgroepen.



basketbal
.**vlaanderen**

Overleg clubs /09.08.22/p2

Het zou ook aan te bevelen zijn om de items omtrent ankerpunten en clubondersteuning te agenderen op de APVC, wat ook zal gebeuren.

- Koen Umans vindt dat deze infosessie inspiratie kan bieden aan andere provincies ook omdat we moeten blijven inzetten op maximale communicatie via alle mogelijke kanalen.
- Kris Fels wenst de organisatoren proficiat met dit innovatief initiatief

Verslag : Eric Fels, secretaris.